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Earlier today, the Supreme Court of the United States announced two historic but unfortunate decisions regarding same-sex “marriage” in our country. In a 5–4 vote, the court decided that California’s Proposition 8, which banned same-sex marriage in the state, would not be upheld. While this was a very narrow ruling, it does allow for California to resume performing same-sex marriages in the state. California Governor Brown has already directed state and local agencies to proceed in this way, pending confirmation of the court’s decision. Bans on same-sex marriage in other states will remain in place.

Even more egregious, however, is the Supreme Court’s 5–4 vote to strike down section 3 of the Defense of Marriage Act (DOMA) as unconstitutional. Section 3 defines marriage as “only a legal union between one man and one woman as husband and wife.” Such a definition meant that married same-sex couples did not qualify for a number of benefits (e.g., spousal exemption from estate taxes, family and medical leave, veteran spousal benefits, etc.) offered by the federal government. With the court’s decision, couples married in states where same-sex marriage is legal will now be entitled to receive such benefits.

These decisions are being hailed as great gains for the homosexual rights movement. But in reality, we are seeing the fruit of a culture that has “exchanged the truth of God for the lie” (Romans 1:25). From the beginning of creation, our Creator God established marriage as the union of one man and one woman: Adam and Eve were the first married couple and our example. Furthermore, there is not a single Bible verse in support of homosexual unions; instead we find repeated condemnation of this behavior. In Matthew 19:4–6, Jesus Christ Himself reaffirmed the definition of marriage given in Genesis:

And He answered and said to them, “Have you not read that He who made them at the beginning ‘made them male and female,’ and said, ‘For this reason a man shall leave his father and mother and be joined to his wife, and the two shall become one flesh’? So then, they are no longer two but one flesh. Therefore what God has joined together, let not man separate.” (Matthew 19:4–6, quoting Genesis 1:27 and 2:24)

The Supreme Court of the United States has strayed far from this definition.

Tomorrow, look for a full analysis of these decisions and their implications, written by Dr. Elizabeth Mitchell. In the meanwhile, continue to pray that we would proclaim the absolute truth and authority of the Bible with boldness.
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今天早些时候，美国最高法院宣布了两项有关同性“婚姻”在我们国家的历史，但不幸的决定。在5-4表决，法院决定，加州8号提案，禁止同性婚姻的状态下，不能坚持。虽然这是一个很窄的裁决，它允许加州同性婚姻的状态恢复执行。加州州长布朗已经指示州和地方机构继续以这种方式，等待法院的判决确认。在其他州的同性婚姻的禁令将留在原地。
然而，更令人震惊的是最高法院的5-4的罢工投票婚姻法“（DOMA）防御第3条违宪。第3节将婚姻定义为“一个男人和一个女人，作为丈夫和妻子之间只有一个合法的工会。”这样的定义意味着，已婚的同性伴侣没有资格获得了许多好处（例如，配偶豁免房产税，家庭病假，退伍军人的配偶福利等）由联邦政府提供。新人结婚同性婚姻合法的州法院的判决，将有权获得这样的福利。
这些决定是被人们誉为了巨大收益的同性恋权利运动。但在现实中，我们看到文化的果实“交换上帝的真理的谎言”（罗马书1:25）。从创立伊始，我们的造物主上帝设立婚姻作为一个男人和一个女人的工会：亚当和夏娃的第一个结婚的夫妇和我们的例子。此外，还有支持同性恋工会不是一个单一的经文，而我们发现反复谴责这种行为。耶稣基督在马太福音19:4-6，重申婚姻在创世记给出的定义：
他回答，对他们说：“你们没有念过他谁使他们在开始'造男造女”，并说，“出于这个原因，人要离开他的父亲和母亲和妻子连，二人成为一体“？那么，他们不再是两个人，乃是一体。所以，神连接在一起，人不可分开。“（马太福音19:4-6，引用创世记1:27和2:24）
从这个定义，美国最高法院已经远远偏离。
明天再看这些决定和影响进行全面分析，伊丽莎白·米切尔博士写的。在此同时，继续祈祷，我们将宣布绝对真理和圣经的权威与气魄。
